



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG

معونة الخير السنوية Annual Winter Campaign

الرقم: ت.أ.328-2023
التاريخ: 2023/11/21



العطاء... أن تُعطي ولا تنتظر أي مقابل...

العطاء... أن لا تنظر لقيمة ما سَتُعطي... ولكن أن تنظر إلى مقدار ما سيحدثه من تأثير....

"Love only grows by sharing. You can only have more for yourself by giving away to others"
"There's no such thing as giving too little, every bit you give will make a big difference"



إن عطاؤكم نُهر لا يتوقف... وفرحاً يزرعُ الأمل في النفوس... ندعوكم للمشاركة في معونة الشتاء التي تطلقها جمعية الثقافة والتعليم الأرثوذكسية كل شتاء منذ سنين تكافلاً مع أبناء مجتمعنا الأقل حظاً لمساعدة العائلات المحتاجة . لأن مشاركتكم أساس لإستمرار معونة الخير ولأن ثقتنا بدمكم للخير وحبكم للعطاء كبير، ندعوكم لتشاركونا في معونة الخير السنوية لعام 2023، بدمكم استطاعت الجمعية في الأعوام الماضية مُساعدة أكثر من 800 عائلة، نأمل أن نساعد المزيد من العائلات هذا العام.

هذا ويمكنكم المشاركة بتقديم تبرعات نقدية أو ارسال مواد تموينية مثل (كيس حليب جاف، معكرونة، حبوب، معلبات،...) أو هدايا (ملابس شتوية جديدة، قرطاسية، ألعاب...).

Your support and contribution are the basis of our continuity, and a joy that brings hope to our hearts. We welcome your participation in our Annual Winter Campaign that is organized by the Orthodox Educational Society (OES) to help less fortunate families.

Your participation is key to the success and sustainability of our campaign, and because we have great faith in your support, we warmly invite you to join us in this year's winter campaign. With your on-going support, over the past years, the OES was able to help more than 800 families. We hope to help more families this year through your generous contribution.

You can help by donating: clothes, blankets, canned food, packed food, stationary, toys or cash.



You can make a Difference.



ملاحظة: نستقبل مشاركتكم من يوم الاربعاء 2023/11/22 ولغاية يوم الخميس 2023/12/7.

P.S.: We welcome your donations from Wednesday 22/11/2023 until Thursday 7/12/2023



مديرة الروضة
زهية شداد/ أبو خضر

Tel +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo

ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من